
REFERAT 
 

BESTYRELSESMØDE 
Onsdag 13. november 2024 kl. 17.45 
Sejers Konditori, Storgade 22 
 
 
Deltagere: Katrine, Pernille, Louise, Pia, Christian, Emma og Line 
Afbud:  Claus og Brian 
 
 

Punkt 1 Godkendelse af referat fra sidste møde 
Referat fra 08.10.24 godkendt.  

Punkt 2 Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden godkendt. 
 

 

Punkt 3 Økonomi 
Foreningens konti og balance til dato blev gennemgået. Der er en 
anelse lavvandet i kassen, da denne tid på året medfører de 
største regninger fra efterårets og julens arrangementer. Det er 
der dog budgetteret med, så alt ok.  
 
Der er stadig medlemmer, der ikke har betalt deres kontingent en 
eller flere gange. Pia og Christina følger op. 
 

 
 
 
 

Pia 

Punkt 4 Ind- og udmeldelser 
Meny får ny ejer i november – medlemskab fremover? 
Danske Bank lukker i Sorø med udgangen af året. 
 

Katrine 

Punkt 5  Annoncering 2025 
Medieplan Sorø Avis 2025 – mere fokus på digitale reklamer 
fremfor avisen (30/70). Medieplan-møde i november – Claus 
indkalder. 
 
Sorø Magazin 2025 – vi vil gerne være med igen i 2025 for 
5.000/7.500 kr. Temaet er fællesskab, og vi vil gerne præsentere 
clickto med QR-kode. Katrine svarer. 
 
Dit Sorø 2025 – vi fortsætter som sølvpartner+ (4.900 kr. + 
moms). Katrine sender faktura til betaling. 
 

 
Claus 
 
 
 
Katrine 
 
 
 
Katrine 
 
 

Punkt 6 Samarbejde med Sorø Kommune 
Dialogmøde primo november med præsentation af den nye leder 
af Vej & Park. Fortsætter kvartalsvise møde i 2025. 
 
Nyt møde i Task Force 22. november – Pia vender tilbage efter 
mødet. Vi har fået mulighed for at bruge Kasper Valentins Sorø-
tegninger – det arbejdes der videre med. 
 

 

 



Vi har indhentet oplysninger om kommunens parkeringsfond, hvor 
der pt. står 447.161,53 kr. Der er 12 parkeringspladser i fonden, 
og der er endnu ikke etableret nogen (forventes i forbindelse med 
Generationskvarteret). 
 

Punkt 7 Synliggørelse af foreningen 
Fyraftenshygge i 2024 hr været hyggeligt, selvom der er lidt 
sparsomt fremmøde (5-15 personer). Vi fortsætter i 2025, da vi 
finder det sociale aspekt vigtigt. Brian finder datoer og inviterer. 
 
Der er stadig udfordringer med internettet til infoskærmene – 
Christian arbejder videre med sagen. Christian og Emma laver 
indhold. 
 
Nyt støttearmbånd 2025 – Christian har kontaktet Sten. 
Armbåndene sælges i udvalgte butikker for 50 kr. pr. stk. med 
masser af so-me. 
 
Præsentation hjemmeside – Katrine sender mail til medlemmer 
om tekst. 
 
Logostickers og nye gavekortstickers er næsten delt ud til alle 
medlemmer – der mangler lige lidt af dem udenfor bymidten. 

 
Brian 

 
 
 
Christian 
Emma 
 
 
Christian 
 
 
 
Katrine 

 
 
 
 
 

Punkt 8 Sorø Helhedsprojekt 
Sorø Kommune har vedtaget Sorø Helhedsplan uden hensyntagen 
til vores indvendinger og underskriftindsamling. Vi drøftede 
mulighederne, men kan ikke længere se, hvordan vi skal få 
kommunalbestyrelsen til at lytte til os. Efter planen opstartes 
anlægsarbejdet i 2025. 
 

 

Punkt 9 Initiativsag 
Katrine udarbejdede og sendte i november bemærkninger til 
initiativretssag fra Radikale Venstre om at omdanne Storgde til 
gågade på udvalgte datoer. Bemærkningerne er sendt til 
medarbejdere og leder af Vej & Park samt kommunens 
erhvervschef, så de kan sendes videre til kommunalbestyrelsen 
sammen med den videre sag. 
 

 

Punkt 10 Nyt gavekort 
Sommeren 2024 fik foreningen nye gavekort, da den tidligere 
tekniske løsning var forældet. Det er stadig SparXpress, der 
udbyder vores løsning. Pernille og Katrine har aktiveret alle 
eksisterende modtagere og har også forsøgt at få flere 
medlemmer med på gavekortet. 
 
Siden medio oktober har Emma, Pernille og Katrine lavet en række 
nøje planlagte opslag på facebook og instagram om det nye 
gavekort. Christian laver facebook annonce for 1.000 kr. med 
opslaget om at købe det lokale gavekort som årets julegave. 
 
Sorø Blomster er oprettet som nyt salgssted for Sorø Gavekort. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 



Bestyrelsen vedtog, at man skal være medlem af foreningen i 
fremtiden for at kunne modtage foreningens nye gavekort. Katrine 
sender mail til Broby Planteskole og tilbyder em medlemskab. 
 

Katrine 

Punkt 11 Clickto 
Pernille og Clickto gør klar til alle butikker inden nytår. Egentlig 
onboarding til januar 2025. 
 

 

Punkt 12 Provinshandelstandens Fællesfond 
Christian har udarbejdet en tekst til foreningens hjemmeside om 
fonden. Katrine skriver mail ud til medlemmer. 
 

Katrine 

Punkt 13 Arrangementer 
Vi talte kort om Sorø Julehygge 23/11 og Sorø Juleby i december. 
Det er svært for os at få standholdere nok til julehusene i 
december – juleudvalget kigger nærmere på det. 
 

 

Punkt 14 Evt. 
 
Mødekalender: 

- Onsdag den 8. januar kl. 17.45 hos Katrine privat 
- Onsdag den 5. februar kl. 17.45 hos Lange 
- Generalforsamling mandag den 17. marts kl. 18 

 

 


